
 

 

Bilsportskonferens Syd 2023-01-14 

Närvarande 48 st från olika klubbar, inte bara arrangerade klubbar. Separat deltagarlista finns. 

 

Började dagen med allmän information.  

Presenterade assisterande SGA Oscar Olsson från Laholms MK. 

Meddelade att Folkraceutskottet uppe i SBF avgått, men ingen vidare information finns, kom till oss i 

första hand så tar vi det vidare. 

Påminner vikten av att uppdatera kontaktuppgifter för klubben så Folkracekommiten kan nå 

klubbarna.  

Pratade om SBF och Södras nya hemsida. 

Nämnde 28/1 som är en dag för Utbildarna / att göra om och planera utbildningarna framåt. 

11/3 kommer RC/Domare och Vagnboksutfärdare bli kallade till träff.  

 

 Genomgång av officiellt meddelande. 

 Mats hade Genomgång av förändringar i tekniska reglementet.  

 Presentation av Enkätundersökningen från Cupen. 

 Gemensam genomgång och röstning på eventuella frågetecken angående cupen – 

Cupreglerna * kommer ut när Styrelsen godkänt dessa. 

 Genomgång av Domarlistan. 

Under dagen var Säkerhetskommittén från SBF inne och presenterade sig. 

Magnus från Styrelsen tillsammans med politiker från Moderaterna och Sverigedemokraterna var 

inne och pratade. 

Valberedningen i Södra var inne och presenterade sig. 

HIQ presenterade Folkraceappen, fick många frågor och funderingar med sig för att kunna utveckla 

denna, SGA och HIQ vänder sig till Koordinator Christer på SBF.  

Avslutade dagen med genomgång hos klubbarna.  

Med 3 frågeställningar: 

Vad händer hos er i år? 

Funktionärsstatus? 

Va har ni saknat under 2022? 

 



Asarums MS –  

Planen att köra 2 tävlingar, testar att köra i september istället för augusti. 

Ev använda alternativet. 

Anser att dom har okej med funktionärer, förutom när det gäller Tävlingsledningen. 

Har inte saknat något direkt under 2022. 

 

Osby MK – 

Dom planerar att köra 1 tävling, medans grimslöv  ska köra 2 på Banan.  

Ha aktiva arbetsdagar, fortsätta bygga upp klubben, skapa utbildningstillfällen. 

Inte saknat något direkt. 

 

Hästveda FRC-  

Planerar att köra 4 deltävlingar och ett KM. 

Fortsätta att utveckla och utvärdera banan, Försöka ha träningar direkt efter tävling för att slippa 

massa jobb med återställa. 

Bra status på funktionärer, många som vidare utvecklas inom tävlingsledningen. 

Inte direkt saknat något. 

 

SMK Helsingborg –  

Jobbar fram ny bansträckning , Renovera ny klubbstuga, Ska ha 2 juniorläger, 3 tävlingar, 2 dagars i 

Maj. 

Oki funktionärstatus.  

Inte saknat något, tycker att dom fått bra stöttning och att det finns ett fint samarbete mellan 

klubbarna. 

 

Kristianstad FRC –  

3 Tävlingar + KM. Prova på och funktionärsdag.  Jobbar fram ett alternativspår.  

Ok i funktionärer, men bristande intresse för vidareutveckling.  

Inte saknat något under året, ser också att bra samarbete mellan klubbar. 

 

 

 



 

Tomelilla MK- 

4 TÄVLINGAR, Ombyggnad av bana, Nytt fast alternativ? 

Funktionärer ok, ser generationsskifte. Lite brist av intresse för vidareutveckling. 

Inte saknat något under 2022. 

 

Karlskrona AK –  

Kämpar på med nya bansträckningen, Fasta toaletter. 

Funktionär på tävlingar ok, men brister i övrigt ideellt deltagande i utvecklingen i klubben. 

Saknade sin hösttävling. 

 

Laholms MK –  

3 Tävlingar, Förbättra och förnya maskinparken. 

Ha funktionärsutbildning, men annars ok med funktionärer. 

Saknade startande på vår tävlingen.  

 

Vi tackade våra sponsorer för 2022 och ser framemot 2023. 

Vid pennan 

Rebecca Lennartsson 


